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ZAPISNIK 
SA 43. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
43. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 14. ožujka 2018. s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 - 
      Usvajanje zapisnika sa 42. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

1. Primljeni/poslani dopisi 
2. Tekuća komunalna problematika  
3. Dostava idejnog rješenja za uređenje postojećeg parka Eugena Čulinovića  
4. Razno 

                                                                             
 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
                                         



AD 1.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije za 
komunalno redarstvo, Predmet: Odlaganje materijala u Ul. Fiorella la Guardia 11.  
Zaključak: 

 Vijećnik MO, Igor Sušić, imao je primjedbu na navedeni dopis, te je istu 
obrazložio na sastanku Vijeća MO Brajda-Dolac sa Ravnateljem Direkcije za 
komunalno redarstvo, Alenom Razumom i Komunalnim redarom, Milanom 
Mandekićem. 

 
AD 1.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail gospodina Darka Dekovića, Dux d.-o.o.. 
upravitelja zgrade F.la Guardia br.4, u svezi problema suvlasnika sa ugostiteljskim objektom, 
Caffe bar „RED HOT“, vezano na dopis gđe. Marjane Somrak-Mrakovčić, Zamjenice 
predstavnika suvlasnika zgrade, F.la Guardie br.4. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac je na 42. sjednici raspravljalo o dopisu gđe. Marjane 
Somrak-Mrakovčić, te je odluka Vijeća poslana nadležnim službama i gđi. 
Marjani Somrak-Mrakovčić. 
 

AD 1.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 Marjana Somrak-Mrakovčić, Zamjenica predstavnika suvlasnika zgrade -  
Predmet: Problemi suvlasnika sa ugostiteljskim objektom   

 I. policijska postaja Rijeka, Ministarstvo zdravstva, Služba županijske sanitarne   
inspekcije, Sanitarna inspekcija Rijeka, Ministarstvo turizma, Turistička 
inspekcija  –  Predmet: Problemi suvlasnika sa ugostiteljskim objektom   

 OGU za kom.sustav, Direkcija za komunalno redarstvo, n/p Ravnatelja Alen 
Razum – Predmet: poziv na 43. sjednicu Vijeća MO Brajda-Dolac 

 
AD 2.1.   
Predsjednica Vijeća MO, Gordana Šopić, obavijestila je Vijeće da su ploče na nogostupu u 
Ulici Ivana Pavla II, oštećene i nakon njihovih sanacija, te predlaže da se dopis uputi  Rijeka 
prometu d.d., sa zamolbom da  se sve ploče u navedenoj ulici pregledaju i da se oštećene 
saniraju. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Predsjednice Vijeća MO, 
te je donijelo jednoglasno odluku da se dopis pošalje Rijeka prometu d.d. 

 
AD 3.1. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije 
zajedničke komunalne djelatnosti, Predmet: Dostava idejnog rješenja za uređenje postojećeg 
parka Eugena Čulinovića u Ulici Pomerio kod kućnog broja 26.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na prijedlog idejnog projekta. 
 
 
AD 4.1   
Pod točkom razno, Vijeće MO Brajda-Dolac, nije imalo raspravu. 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 


